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Instrukcja 
użytkowania

Tablice manipulacyjne Woobiboard są produktami edukacyjnymi, przeznaczonymi 
do użytku przez dzieci powyżej 3 roku życia, wyłącznie  pod nadzorem osoby dorosłej. 

Tablice z serii: MIDI, STANDARD, PLUS, PLAY oraz PREMIUM XL są przystoso-
wane do montażu ściennego i z tego względu zostały wyposażone w specjalne 
zaczepy. Montaż tablicy powinna wykonać dorosła osoba zgodnie 
z dołączoną instrukcją montażu ściennego.

Montażu klamki w tablicach PLUS, PLAY, PREMIUM XL oraz DOUBLE dokonuje 
osoba dorosła zgodnie z instrukcją montażu klamki na str. 8.

Przed przystąpieniem do użytkowania należy usunąć z tablicy wszystkie mate-
riały pakowe. Opakowanie nie jest zabawką – nie udostępniać do zabawy.

Tablice przenośne z serii MINI oraz PREMIUM DOUBLE należy po zakończeniu 
użytkowania schować w niedostępne dla dziecka miejsce.

Tablice manipulacyjne są produktami hand-made. Niektóre elementy, w zależno-
ści od partii produkcyjnej, mogą nieznacznie różnić się wizualnie od elementów 
przedstawionych na zdjęciach poglądowych. 

Większość zabrudzeń oraz zarysowań może zostać usunięte za pomocą wilgot-
nej ściereczki lub gumki ścierającej. 

tablicy manipulacyjnej Woobiboard
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Lusterka znajdujące się na tablicach są zabezpieczona folią, które należy 
usunąć przed rozpoczęciem użytkowania tablicy. Lusterko jest wykonane
z tworzywa sztucznego i jest bezpieczne.

Informacja dotycząca wymiany baterii. Wymiana baterii w białym włączniku 
światła możliwa jest po odkręceniu pokrywy gniazdka znajdującego się obok 
włącznika. W przypadku wymiany baterii pozostałych włączników z diodami 
LED, zarówno pojedynczych jak i potrójnych należy odkręcić element od tablicy.

Tablica manipulacyjna jest objęta 12 miesięczną gwarancją licząc od dnia zakupu 
na dokumencie sprzedaży. Warunkiem jest posiadanie dowodu zakupu. Więcej 
informacji na temat reklamacji znajduje się w regulaminie sklepu dostępnym 
na www.woobiboo.com. 

Konsument ma prawo do odstąpienia od umowy bez podania przyczyny 
w ciągu 14 dni od momentu odebrania towaru. Zwracany towar nie może 
nosić śladów użytkowania. Klient odsyła towar na własny koszt. W przypadku 
rezygnacji z zakupu prosimy wypełnić formularz zwrotów do pobrania na www.
woobiboo.com i załączyć do zwracanego towaru wraz z dowodem zakupu. 
Produkty personalizowane oraz wykonane na indywidualne zamówienie nie 
podlegają zwrotom. 

Przed każdym użyciem tablicy należy sprawdzić mocowanie elementów. 

Ostrzeżenie!  Tablice mogą zawierać magnesy lub części magnetyczne. 
Magnesy przyciągnięte do siebie lub przywierające do przedmiotu metalowego 
w organizmie człowieka mogą być przyczyną poważnych, a nawet śmiertelnych 
obrażeń - w przypadku wprowadzenia magnesów do przewodu pokarmowego 
lub dróg oddechowych należy natychmiast zwrócić  się o pomoc lekarską. 
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W przypadku użycia akumulatorów. Akumulatory mogą być ładowane wyłącznie 
przez osobę dorosłą.

Nie wolno łączyć baterii różnych typów, rodzajów, ani baterii nowych z używanymi.

Baterie muszą zostać umieszczone zgodnie z oznaczoną polaryzacją (+ i -).

Zużyte baterie muszą zostać wyjęte z zabawki.

Nie wolno zwierać zacisków, przewodów zasilania.
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Wymiana baterii w białym włączniku światła z diodą możliwa jest po odkręceniu 
pokrywy gniazdka znajdującego się obok włącznika.

W przypadku wymiany baterii pozostałych włączników z diodami LED: panel 
z jednym przełącznikiem z diodą panel z trzema przełącznikami i trzema diodami 
w trzech kolorach - należy odkręcić element od tablicy.

Zabawka zawiera wymienne baterie, których nie można ponownie ładować. 
W żadnym wypadku nie można ładować baterii nie przeznaczonych do ładowania.

W przypadku użycia akumulatorów (baterii służących do ponownego ładowania) 
wyjąć baterie z zabawki przed ładowaniem.

INFORMACJE NA TEMAT SPRZĘTU ELEKTRYCZNEGO, ELEKTRONICZNEGO.  
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Instrukcja użytkowania

Skrzynia manipulacyjna Woobibox jest produktem wielofunkcyjnym przeznaczonym 
dla dzieci od 1 roku życia, wyłącznie pod nadzorem osoby dorosłej.

Przed przystąpieniem do użytkowania należy usunąć ze skrzyni wszystkie materiały 
pakowe. Opakowanie nie jest zabawką – nie udostępniać do zabawy. 

Przed rozpoczęciem użytkowania sprawdzić, czy podczas transportu produkt i żaden 
jego element nie został uszkodzony. W takim przypadku nie używać go i przechowywać 
poza zasięgiem dzieci. 

Należy regularnie sprawdzać stan zużycia zabawki oraz kontrolować, czy nie jest ona 
zepsuta. Uszkodzona zabawka nie może być używana i powinna być przechowywana 
w miejscu niedostępnym dla dzieci.

W razie uszkodzenia stosować wyłącznie oryginalne części zamienne.

Zabawkę używać tylko na płaskiej i stabilnej powierzchni. 

Aby uniknąć upadków czy zderzeń, które mogą prowadzić do poważnych następstw 
dla użytkownika lub osób trzecich, należy zachować ostrożność podczas używania 
zabawki, ponieważ wymaga ona od dziecka pewnej  sprawności ruchowej.

Należy koniecznie dokładnie wyjaśnić dziecku, w jaki sposób powinno prawidłowo 
używać zabawki.

Dziecko może się bawić zabawką tylko jeżeli jest w stanie samodzielnie utrzymać postawę 
wyprostowaną.

Nie używać zabawki na drogach, wjazdach ani na powierzchniach nachylonych lub
nieciągłych; upewnić się, że zabawka jest używana w miejscach pozbawionych 
przeszkód i z dala od miejsc mogących stanowić niebezpieczeństwo (jak baseny, 
kanały, jeziora, schody, itp.).

Woobibox
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Tylko do użytku domowego, na zewnątrz lub wewnątrz.

Zabawka pozwala na bezpieczne korzystanie z niej jednego dziecka na raz. 
Nigdy nie pozwalać, aby do zabawki wsiadało jednocześnie dwoje lub więcej dzieci. 

Skrzynię należy po zakończeniu użytkowania schować w niedostępne dla dziecka 
miejsce.

Tablice manipulacyjne są produktami hand-made. Niektóre elementy, w zależności od 
partii produkcyjnej, mogą nieznacznie różnić się wizualnie od elementów przedstawionych 
na zdjęciach poglądowych. 

Większość zabrudzeń oraz zarysowań może zostać usunięte za pomocą wilgotnej 
ściereczki lub gumki ścierającej. 

Chronić zabawkę przed uderzeniami, gorącem, kurzem, piaskiem, wilgocią i wodą. 

Skrzynia manipulacyjna jest objęta 12 miesięczną gwarancją licząc od dnia zakupu na 
dokumencie sprzedaży. Warunkiem jest posiadanie dowodu zakupu. Więcej informacji 
na temat reklamacji znajduje się w regulaminie sklepu dostępnym na www.woobiboo.com.

Konsument ma prawo do odstąpienia od umowy bez podania przyczyny w ciągu 14 dni 
od momentu odebrania towaru. Zwracany towar nie może nosić śladów użytkowania. 
Klient odsyła towar na własny koszt. W przypadku rezygnacji z zakupu prosimy wypełnić 
formularz zwrotów do pobrania na www.woobiboo.com i załączyć do zwracanego 
towaru wraz z dowodem zakupu. Produkty personalizowane oraz wykonane na indywidualne 
zamówienie nie podlegają zwrotom. 

Przed każdym użyciem skrzyni należy sprawdzić mocowanie elementów.

Ostrzeżenie! Do zestawu dołączone są elementy, które zawierają magnesy lub części 
magnetyczne. Magnesy przyciągnięte do siebie lub przywierające do przedmiotu metalo-
wego w organizmie człowieka mogą być przyczyną poważnych, a nawet śmiertelnych 
obrażeń -  w przypadku wprowadzenia magnesów do przewodu pokarmowego lub dróg 
oddechowych należy natychmiast zwrócić się o pomoc lekarską. 
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To urządzenie jest oznaczone zgodnie z Dyrektywą  WEEE 2012/19/UE symbolem przekreślonego kontenera na odpady. Takie oznakowanie 
informuje, że sprzęt ten, po okresie jego użytkowania nie może być umieszczany łącznie z innymi odpadami pochodzącymi z gospodarstwa 
domowego. Użytkownik jest zobowiązany do oddania go prowadzącym zbieranie zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego. 
Prowadzący zbieranie, w tym lokalne punkty zbiórki, sklepy oraz gminne jednostki, tworzą odpowiedni system umożliwiający oddanie tego 
sprzętu. Właściwe postępowanie ze zużytym sprzętem elektrycznym i elektronicznym przyczynia się  do uniknięcia szkodliwych dla zdrowia 
ludzi i środowiska naturalnego konsekwencji, wynikających z obecności składników niebezpiecznych oraz niewłaściwego składowania i 
przetwarzania takiego sprzętu.

Ostrzeżenie. Nieodpowiednie dla dzieci poniżej 3 roku życia. 
Małe kulki. Ryzyko zadławienia 

Zapraszamy do kontaktu biuro@woobiboo.pl  |  www.woobiboo.com 
Serdecznie zachęcamy do podzielenia się swoją opinią na temat 
produktów marki Woobiboo w naszych social mediach. 
Dziękujemy za zakup naszych produktów!
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Instrukcja 
montażu ściennego
tablic przeznaczonych do powieszenia 
na ścianie 

 

Wywierć otwory pod górne zaczepy wiertłem 6mm, 
na długość kołka.

Osadź kołki i wkręcić wkręty pozostawiając łby 
wkrętów na wierzchu.

Zawieś tablicę.

Wywierć otwór w 3 punkcie wiertłem 8mm.

Osadź kołek w ścianie.

Wkręć wkręt przez podstawę tablicy w kołek.
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Po wykonaniu montażu należy upewnić się, że tablica jest zamontowana stabilnie.

W przypadku pytań lub problemów prosimy o kontakt. tel. +48539989988 lub biuro@woobiboo.pl

MONTAŻ NA KOŁKI  
 
Montaż wykonuje osoba dorosła. Tablicę należy zawiesić na dwóch górnych zaczepach, 
a następnie przytwierdzić ją trwale do ściany przez trzeci otwór. W tym celu należy wykorzystać 
dołączone do paczki wkręty i kołki lub w przypadku innego rodzaju ściany - zakupić odpowiednie 
akcesoria. Dołączone kołki są odpowiednie do ścian wykonanych z materiałów: beton, 
cegła ceramiczna pełna, kamień naturalny, cegły silikatowe, beton komórkowy.

MONTAŻ NA ZAWIESZKI
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Przygotuj wiertarkę i wiertło 8 mm

Nawierć otwory pod kołek na długość ok. 4 cm

Umieść kołek w ścianie.

Przełóż wkręty przez otwory przygotowane w tablicy, wciśnij maksymalnie, a następnie 
dokręć przy pomocy śrubokrętu, lub wkrętarki.
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Instrukcja 
montażu klamki

Przed przystąpieniem do użytkowania tablicy - zamontuj klamkę.

 

Zerwij naklejkę znajdującą się na drzwiczkach, w miejscu gdzie należy zamontować 
klamkę.

Odkręć pokrywkę znajdującą się u nasady klamki.

Przyłóż klamkę dopasowując otwory do nawiertów przygotowanych 
w drzwiczkach.

Za pomocą wkrętów dołączonych do zestawu (szt. 5) zamontuj klamkę 
na drzwiczkach.

Nakręć nakładkę na nasadę klamki.

Upewnij się, że klamka jest stabilnie zamocowana do drzwiczek.
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Po wykonaniu montażu należy upewnić się, że klamka jest zamontowana stabilnie.

W przypadku pytań lub problemów prosimy o kontakt. tel. +48539989988 lub biuro@woobiboo.pl
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Instructions for use

Woobiboards are educational products intended for use by children over 
3 years of age, under the supervision of an adult only.

MIDI, STANDARD, PLUS, PLAY and PREMIUM XL series boards are adapted for wall 
mounting and therefore are equipped with special hooks. The board 
should be assembled by an adult following wall mounting instructions.

The handle in PLUS, PLAY, PREMIUM XL and DOUBLE boards should be installed 
by an adult, in accordance with the handle assembly instructions on page 15.

Before use, remove all packaging materials from the board. The packaging 
is not a toy - do not use it for play.  

Portable boards from the MINI and PREMIUM DOUBLE series should be hidden after 
use in a place inaccessible to the child.

Busyboards are hand-made products. Some elements, depending on the production 
batch, may slightly visually differ from the elements presented in the illustrative 
photos.

Most dirt and scratches can be removed with a damp cloth or a rubber.

The mirrors on the boards are protected with foil, which should be removed before the 
board is used. The mirror is made of plastic so it is safe.

Woobiboards
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Information on changing the battery. Replacing the battery in the white light 
switch is possible after unscrewing the cover of the socket next to the switch. 
When replacing the batteries of the remaining switches with LEDs, both single 
and triple, unscrew the element from the board.
 
The busyboard is covered by a 12-month warranty from the date of purchase 
on the sales document. The condition is to have a proof of purchase. More information 
on the complaint can be found in the store regulations available at www.woobiboo.com.

The consumer has the right to withdraw from the contract without giving any 
reason within 14 days of having received  the goods. The returned goods cannot 
bear any signs of use. The customer returns the goods at his/ her own expense. 
In the case of resignation from the purchase, please complete the returns form 
to be downloaded at www.woobiboo.com and attach it to the returned goods 
together with the proof of purchase. Personalized and custom-made products 
cannot be returned.

Check the fastening of the elements before each use of the board. 

Attention! The boards may contain magnets or magnetic parts. Magnets that 
are attracted to each other or stick to a metal object in the human body can 
cause serious or even fatal injuries - in the event of insertion of magnets into the 
digestive tract or respiratory tract, immediately seek medical help.

INFORMATION ON ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT.

Replacing the battery in the white light switch with LED it is possible after 
unscrewing the cover of the socket located next to the switch.

Replacing the batteries of the remaining switches with LEDs: panel with one 
switch with LED panel with three switches and three LEDs in three colors 
unscrew the element from the board.

Toy is using non rechargeable batteries. Non rechargeable batteries are not to 
be recharged.

Rechargeable batteries have to be removed from the toy before being charged.
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Rechargeable batteries have to be charged only under adult supervision.

Different types of batteries or new and used batteries are not to be mixed.

Batteries have to be inserted with the correct polarity (+ and -).

Exahused batteries have to be removed from the toy.

The supply terminals have to be short circuited.
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Instructions for use

The Woobibox handling box is a multifunctional product intended for children from 1 
year of age, only under the supervision of an adult. 

Before use, remove all packing materials from the crate. The packaging is not a toy – 
do not make it available for play. 

Before use, check that the product and any of its elements have not been damaged 
during transport. In this case, do not use it and keep it out of the reach of children. 

Regulary check the wear of the toy and check that it is not broken. A damaged toy must 
not be used and should be kept out of the reach of children. 

In the event of damage, only use original spare parts. 

Only use the toy on a flat and stable surface. 

In order to avoid falls or collisions which may lead to searius consequences for the user 
or third parties, care should be taken when using the toy as it requires a certain mobility 
from the child. 

Be sure to explain to your child exactly how to use the toy properly. 

A child may play with a toy only if he is able to maintain an upright posture on his own. 

Do not use the toy on roads, driveways, inclined or discontinuous surfaces; make sure 
that the toy is used in places without obstacles and way from places that may be dange-
rous ( such as swimming pools, canals, lakes, stairs, etc.). 

Only for home use, outdoors or indoors. 

The toy allows you to safely use it one child at time. Never allow two or more children to 
climb into the toy at the same time. 

After use, the box should be hidden in a place inaccessible to the child. 

Woobibox
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Handling tables are hand-made products. Some elements, depending on the 
production batch, may slightly differ from the elements presented in the de-
monstration photos. 

Most of the dirt and scratches can be removed with a damp cloth or an eraser. 

Protect the toy from impact, heat, dust, sand, moisture and water. 

The handling box is covered by a 12-month warranty from the date of purcha-
se on the sales document. The condition is to have a proof of purchase. More 
information on the complaint can be found in the store regulations available at 
www.woobiboo.eu

The consumer has the right to withdraw from the contract without giving any 
reason within 14 days from the moment of receiving the goods cannot bear tra-
ces of use. The customer returns the goods at his own expense. In the event of 
resignation from the purchase, please complete the returns form for download 
at www.woobiboo.eu and attach it to the returned goods together with the 
proof of purchase. Personalized and custom-made products are not returnable.

Before each use of the box, check the fastening of the elements. 

Warning! The kit includes elements that contain magnets or magnetic parts. 
Magnets that are attracted to each other or stick to a metal object in the 
human body can cause serious or even fatal injuries – if magnets are introdu-
ced into the gastrointestinal tract or respiratory tract seek medical attention 
immediately. 
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Contact us at: biuro@woobiboo.pl | www.woobiboo.eu 
We kindly invite you to share your opinion on Woobiboo products on our social media. 
Thank you for purchasing our products!

In accordance with the WEEE Directive 2012/19 / EU, this device is marked with the crossed-out garbage bin symbol. Such marking informs that 
the equipment, after its useful life, cannot be placed together with other household waste. The user is obliged to hand it over to the collectors 
of waste electrical and electronic equipment. Collectors, including local collection points, shops and municipal units, create an appropriate 
system for returning the equipment. Proper handling of used electrical and electronic equipment helps to avoid consequences that are harmful 
to human health and the environment, resulting from the presence of hazardous components and improper storage and processing of such 
equipment.

Warning. Not suitable for children under 3 years. 
Long cord. Strangulation hazard. 
Small parts. Choking hazard.
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Wall mounting 
instructions

MOUNTING THE PENDANT 

The board should be assembled by an adult. The board should be hung on the two 
upper hooks and then firmly attached to the wall through the third hole. For this 
purpose, use the screws and dowels included in the package, or in the case of a 
different type of wall - purchase the appropriate accessories. The enclosed dowels 
are suitable for walls made of: concrete, solid ceramic brick, natural stone, silicate 
bricks, cellular concrete.

for boards intended to be hung on the wall

ENG

Drill holes for the upper hooks with a 6mm bit, along the length of the plug.

Put the plugs and screw in the screws, leaving the screw heads on top.

Suspend the board.

Drill a hole at the 3rd point with an 8mm drill bit.

Put the wall plug in the wall.

Put the screw through the board base into the pin.
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After the assembly is completed, make sure that the board is mounted firmly.

In case of any questions or problems, please contact us. tel. +48539989988 or biuro@woobiboo.pl

INSTALLATION OF DOWELS
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Prepare a drill and an 8 mm drill bit

Drill holes for the dowel approx. 4 cm long

Place the wall plug in the wall

Put the screws through the holes prepared in the board, push them as far as possible,  and 
then tighten them with a screwdriver
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Instruction 
of handle assembly 
Before using the board - install the handle.

 

Tear off the sticker on the door in the place where the handle should be 
installed.

 Unscrew the cover at the base of the handle.

Place the handle by adjusting the holes to the drillings prepared in the door.

 Using the screws included in the kit (5 pcs), mount the handle on the door.

Screw the cover onto the base of the handle.

Make sure that the handle is firmly attached to the door.
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After the assembly is completed, make sure that the handle is mounted firmly.
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In case of any questions or problems, please contact us. tel. +48539989988 or biuro@woobiboo.pl



Mode d’emploidu

Les tableaux d’activité Woobiboard sont des produits éducatifs, destinés à être utilisés par 
des enfants de plus de 3 ans, uniquement sous la surveillance d’un adulte.

Les tableaux des séries MIDI, STANDARD, PLUS, PLAY et PREMIUM XL peuvent 
être montés au mur et sont équipés à cet effet de crochets spéciaux. Le montage 
d’un tableau doit être effectué par un adulte conformément au mode de montage 
mural ci-joint.

La poignée est installée sur les tableaux PLUS, PLAY, PREMIUM XL et DOUBLE 
par un adulte conformément aux instructions de montage de la poignée page 22.

Enlevez l’emballage avant utilisation. L’emballage n’est pas un jouet - ne le donnez 
pas comme jeu.
 
Après utilisation, les tableaux portables des séries MINI et PREMIUM DOUBLE 
doivent être conservés hors de portée des enfants.

Les tableaux d’activité sont des produits fabriqués à la main. Certains éléments, 
selon le lot de production, peuvent légèrement différer des éléments présentés 
sur les photos.

La plupart des saletés et des rayures peuvent être ôtées avec un chiffon humide 
ou une gomme.

Les miroirs sur les tableaux sont protégés avec du papier aluminium, qui doit être retiré 
avant l’utilisation du tableau. Le miroir est en plastique et il ne présente aucun danger.

tableau d’activité Woobiboard

1

2

3

4

15

6

7

FR

8

16



Informations sur le remplacement des piles. Le remplacement des piles de la lumière blan-
che est possible après avoir dévissé le couvercle de la prise située à côté de l’interrupteur. 
Pour remplacer les piles des autres interrupteurs à LED, qu’ils soient simples ou triples, il 
faut dévisser l’élément du tableau.
 
Le tableau d’activité est garanti 12 mois à compter de la date d’achat figurant sur 
le document de vente. Il convient d’être muni d’une pièce justificative d’achat. 
Plus d’informations sur les réclamations dans le règlement du magasin disponible 
à l’adresse www.woobibo.com.

Le consommateur a le droit de résilier le contrat sans donner de motif dans un 
délai de 14 jours à compter de la réception de la marchandise. Les marchandi-
ses retournées ne peuvent pas porter de traces d’utilisation. Le client retourne 
la marchandise à ses frais. En cas de renonciation à l’achat, veuillez remplir le 
formulaire de retour à télécharger sur wwwwoobiboo.com et le joindre aux mar-
chandises retournées avec une pièce justificative d’achat. Les produits personna-
lisés et sur mesure ne sont pas retournables

Avant chaque utilisation du tableau, vérifiez la fixation des éléments.

Avertissement ! Les tableaux peuvent contenir des aimants ou des pièces ma-
gnétiques. Les aimants attirés les uns vers les autres ou collés à un objet métal-
lique dans le corps humain peuvent causer des blessures graves, voire mortel-
les - si des aimants sont introduits dans le tractus gastro-intestinal ou les voies 
respiratoires, il convient de consulter immédiatement un médecin.

INFORMATIONS SUR LES ÉQUIPEMENTS ÉLECTRIQUES ET ÉLECTRONIQUES.

Le remplacement des piles de l’interrupteur avec un voyant blanc est possible 
après avoir dévissé le couvercle de la prise située à côté de l’interrupteur.

Lors du remplacement des piles des interrupteurs restants avec voyant LED : 
panneau avec un interrupteur doté d’un voyant avec trois interrupteurs et trois 
voyants en trois couleurs - dévisser l’élément du tableau.

Le jouet contient des piles remplaçables qui ne peuvent pas être rechargées.
Ne chargez en aucun cas des piles non rechargeables.

Lorsque vous utilisez des piles rechargeables, retirez les piles du jouet avant de 
les charger.
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En cas d’utilisation de piles rechargeables. Les piles ne peuvent être chargées 
que par un adulte.

Ne combinez pas différents types de piles ou des piles neuves et usagées.

Les piles doivent être insérées conformément à la polarité marquée (+ et -).

Les piles usagées doivent être retirées du jouet.

Ne court-circuitez pas les bornes ou les câbles d’alimentation.
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Manuel d’utilisation
Woobibox
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La boîte d’activité Woobiboard est un produit éducatif et multifonction, destiné à être 
utilisés par des enfants de plus de 1 ans, uniquement sous la surveillance d’un adulte.

Enlevez l’emballage de la boite avant utilisation. L’emballage n’est pas un jouet - ne le 
présentez pas comme un jeu.

Avant d’utiliser le produit, vérifier si aucun élément n’a été endommagé lors du transport. 
En cas d’endommagement, ne pas utiliser et conserver hors de portée des enfants.

Vérifier régulièrement l’état d’usure du jouet et s’assurer qu’il ne soit pas endommagé. 
Il est interdit d’utiliser un jouet endommagé. Il faut le conserver hors de la portée des 
enfants.

En cas d’endommagement, utiliser uniquement les pièces de rechange originales.

Utiliser le jouet uniquement sur une surface plane et stable.

Afin d’éviter des chutes et des chocs pouvant entrainer des conséquences graves pour 
l’utilisateur ou un tiers, faire preuve de prudence lors de l’utilisation du jouet car il requiert 
de l’enfant certaines fonctions motrices.

Assurez-vous d’expliquer à votre enfant exactement comment utiliser le jouet correcte-
ment.

L’enfant peut utiliser le jouet uniquement quand il sait maintenir sa position debout.

N’utilisez pas le jouet sur les routes, les allées, les surfaces inclinées ou discontinues ; assu-
rez-vous que le jouet soit utilisé dans des endroits sans obstacles et loin des endroits qui 
peuvent être dangereux (comme les piscines, les canaux, les lacs, les escaliers, etc.).

Uniquement pour usage domestique, à l’extérieur ou à l’intérieur.

Ce jouet peut être utilisé en toute sécurité uniquement par un enfant à la fois. Ne laissez 
jamais deux enfants ou plus monter dans le jouet en même temps.

Ranger la boîte hors de la portée des enfants quand elle n’est plus utilisée.
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Les tableaux d’activité sont des produits fabriqués à la main. Certains éléments, selon le 
lot de production, peuvent légèrement différer des éléments présentés sur les photos.

La plupart des saletés et des rayures peuvent être ôtées avec un chiffon humide ou une 
gomme.

Protéger le jouet contre les coups de chaleur, la poussière, le sable, l’humidité et l’eau.

La boîte d’activité est garantie 12 mois à compter de la date d’achat figurant sur le docu-
ment de vente. Il convient d’être muni d’une preuve d’achat. Plus d’informations concer-
nant des réclamations peuvent être trouvées dans le règlement du magasin disponible à 
l’adresse www.woobibo.com.

Le consommateur a le droit de résilier le contrat sans donner de motif dans un délai de 
14 jours à compter de la réception de la marchandise. Les marchandises retournées ne 
doivent pas porter de traces d’utilisation. Le client retourne la marchandise à ses frais 
.Si vous annulez l’achat, veuillez remplir le formulaire de retour à télécharger sur www.
woobibo.com et joignez-le aux marchandises retournées avec la preuve d’achat.  
Les produits personnalisés et sur mesure ne sont pas retournables.

Avant chaque utilisation de la boîte, vérifiez la fixation des éléments.

Avertissement ! Le kit comprend des éléments qui contiennent des aimants ou des 
pièces magnétiques. Les aimants attirés les uns vers les autres ou collés à un objet 
métallique dans le corps humain peuvent causer des blessures graves, voire mortelles - 
si des aimants sont introduits dans le système gastro-intestinal ou les voies respiratoires, 
il convient de consulter immédiatement un médecin.
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Veuillez nous contacter à l’adresse suivante : biuro@woobiboo.pl | www.woobiboo.eu 
Nous vous encourageons à partager votre avis sur les produits Woobiboo sur nos réseaux sociaux. 
Merci d’avoir acheté nos produits!

Conformément à la directive DEEE 2012/19/UE, cet appareil est marqué du symbole de la poubelle barrée. Un tel marquage informe que cet 
appareil, une fois sa durée de vie expirée, ne peut pas être placé avec d’autres déchets ménagers. L’utilisateur est tenu de le remettre à un 
collecteur de déchets d’équipements électriques et électroniques. Les collecteurs, y compris les points de collecte locaux, les magasins et les 
municipalités, mettent en place un système approprié pour permettre le retour de ces équipements. Une manipulation appropriée des équipe-
ments électriques et électroniques usagés permet d’éviter les conséquences néfastes pour la santé humaine et l’environnement naturel, résultant 
de la présence de composants dangereux et d’un stockage et d’un traitement inappropriés de ces équipements.

Avertissement. Ne convient pas aux enfants de moins de 3 ans.
Longue corde / longue chaîne.  Risque de suffocation.
Petites pièces. Risque d’étouffement.
Petites balles. Risque d’étouffement
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Instructions
montage mural

MONTAGE DU PENDENTIF 
 
L’installation doit être effectuée par un adulte. Le tableau doit être accroché à 
l’aide des deux crochets supérieurs, puis fixé de manière permanente au mur par le 
troisième trou. Pour ce faire, utilisez les vis et les chevilles incluses dans l’emballa-
ge ou, dans le cas d’un autre type de mur, achetez les accessoires appropriés.
Les chevilles attachées conviennent aux murs en béton, brique céramique pleine, 
pierre naturelle, briques de silicate, béton cellulaire.

tableaux à accrocher au mur

FR

 

Percez des trous pour les crochets supérieurs avec un foret de 
6 mm, le long de la cheville.

Mettez les chevilles et vissez les vis en laissant les têtes de vis 
sur le dessus.

Accrochez le tableau.

Percez un trou au 3e point avec une mèche de 8 mm.

Insérez la cheville dans le mur.

Mettez la vis à travers la base du tableau dans a goupille.
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Après avoir terminé l’assemblage, assurez-vous que le tableau est bien fixé.

Si vous avez des questions ou des problèmes, n’hésitez pas à nous contacter au: tél. +48539989988 
ou à l’adresse biuro@woobiboo.pl
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 POSE DE CHEVILLES
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Préparez une perceuse et un foret de 8 mm

Percez des trous pour la cheville d’environ 4 cm de long

Placez la prise murale dans le mur

Placez les vis dans les trous préparés dans la carte, poussez-les aussi loin que possible, puis 
serrez-les avec un tournevis ou un tournevis



Instructions de 
montage de lapoignée
Avant d’utiliser le tableau, installez la poignée.

 

Détachez l’autocollant de la porte, à l’endroit où la poignée doit être installée.

Dévissez le couvercle à la base de la poignée.

Placez la poignée en ajustant les trous aux perçages préparés dans la porte.

En utilisant les vis incluses dans le kit (5 pcs. ), installez la poignée sur la porte.

Vissez le couvercle sur la base de la poignée.

Assurez-vous que la poignée est solidement fixée à la porte.
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Une fois l’assemblage terminé, assurez-vous que la poignée est montée de manière stable.
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Si vous avez des questions ou des problèmes, n’hésitez pas à nous contacter au: tél. +48539989988 
ou à l’adresse biuro@woobiboo.pl
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